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MUNTLIG FRÅGA MED DEBATT O-0066/07
i enlighet med artikel 108 i arbetsordningen
från Glyn Ford, Giles Chichester, Graham Watson, Arlene McCarthy, Peter Skinner, Baroness 
Nicholson of Winterbourne, Elizabeth Lynne, Baroness Sarah Ludford, Toine Manders, David Martin, 
Glenys Kinnock, Claude Moraes, Erika Mann, Alexandra Dobolyi, Ana Maria Gomes, Robert Evans, 
Christopher Heaton-Harris, Reino Paasilinna, Marianne Mikko, Stephen Hughes, Stavros Lambrinidis, 
Malcolm Harbour, Bill Newton Dunn, Catherine Stihler, Sérgio Sousa Pinto, Jan Andersson, Linda 
McAvan, Luisa Morgantini, Jan Marinus Wiersma, Harlem Désir, Jo Leinen, Zita Gurmai, Caroline 
Lucas, Brian Simpson, Barbara Weiler, Christel Schaldemose, Neena Gill, Benoît Hamon, Michael 
Cashman, Udo Bullmann, Corina Creţu och Glenis Willmott
till kommissionen

Angående: Brandsäkerhet på hotell

Den 18 augusti 2007 omkom tre personer vid en brand på Penhallow Hotel i Newquay i sydvästra 
England.

Efteråt yppades farhågor om att det inte funnits tillräckligt många brandmän och stegvagnar att tillgå 
och till detta kommer att några sprinkler inte installerats.

Den här tragedin bekräftar något som verkar vara en trend i Europa. Bara under de senaste tre åren 
har åtminstone 60 personer omkommit vid hotellbränder, som alla inträffat på hotell där det inte 
funnits någon sprinklerutrustning, medan däremot inga dödsfall registrerats på hotell där sådan 
utrustning finns. Anser kommissionen det skulle kunna hjälpa oss att få en verklighetstrogen bild av 
hur många som omkommit eller skadats vid hotellbränder, om det samlades in statistik inom hela EU?

I dagens läge är riskerna för hotellgäster olika stora på olika håll i Europa, eftersom det saknas 
gemensamma normer. Ungern har det bästa skyddet i fråga om sprinkler, medan Frankrike inte har 
någon lagstiftning om obligatoriskt sprinklerskydd. Övriga medlemsstater kommer sedan någonstans 
där emellan.

Anser kommissionen att sprinklerutrustning vore till nytta för brandsäkerheten på hotell, om den 
installerades i nybyggda hotell eller längsmed utrymningsvägarna i befintliga hotell? Anser 
kommissionen att gemensamma EU-brandsäkerhetsnormer för hotell vore till nytta för medborgarna?

Kommissionen har sedan 1986 diskuterat frågan om brandsäkerheten på hotell och inget slutgiltigt 
beslut har fattats.
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